



YAN OI TONG
Tin Ka Ping Secondary School

仁愛堂田家炳中學

Shan King Estate, Tuen Mun, N.T., Hong Kong.

新界屯門山景邨

Tel:2466 5270

敬啟者：

No. 17-18/20

家長教師會周年大會暨初中家長日

本校謹定於十月廿二日(星期日)舉行二零一七年家長教師會周年大會及初中家長日，敬希家長出席。詳情如下：

日期：二零一七年十月廿二日(星期日)
時間：上午九時三十分至下午一時
地點：屯門山景邨仁愛堂田家炳中學禮堂

- 內容：
- 家長教師會周年大會暨常務委員會選舉
 - 通過2016-17年度周年大會會議記錄
 - 通過2016-17年度常務委員會周年會務及財政報告
 - 頒贈感謝狀予(2015-17年度)常務委員會家長委員
 - 第十四屆(2017-19年度)家長教師會常務委員會選舉(隨函附上候選人簡介)
 - 家長校董選舉(隨函附上候選人簡介)
 - 專題演講—主題：「為人父母的動力」
主講嘉賓：陳廷三博士
(嘉賓簡介：社會科學碩士(香港大學)，哲學博士(香港中文大學)，香港中文大學香港教育研究所專業顧問)
 - 初中家長(中一至中三)會晤班主任

現專函奉達，誠邀各位家長出席。如有疑問，可致電校務處2464 3731向鄧小姐查詢。

此致
各家長

仁愛堂田家炳中學校長吳潔容
家長教師會主席仇張景芳 敬約

二零一七年十月十三日

回條 (請於 16/10 交回班主任)

敬覆者：本人已知悉 家長教師會周年大會暨初中家長日事宜，

- * 會依時出席，出席人數 _____
 未能依時出席。

此覆
仁愛堂田家炳中學
家長教師會

班別：_____ 學號：_____

學生：_____

家長簽署：_____

二零一七年十月 日

No. 17-18/20

* 請於適當 加



YAN OI TONG
Tin Ka Ping Secondary School

仁愛堂田家炳中學

Shan King Estate, Tuen Mun, N.T., Hong Kong.

新界屯門山景邨

Tel:2466 5270

No. 17-18/20

13 October 2017

Annual General Meeting of Parent-Teacher Association Cum Junior Form Parents' Day

Parents are cordially invited to the annual general meeting (AGM) of the Parent-Teacher Association (PTA) cum junior form parents' day on 22 October 2017 (Sunday). Details are set forth as follows:

Date : 22 October 2017 (Sunday)

Time : 9:30 a.m. – 1:00 p.m.

Venue : School hall, Yan Oi Tong Tin Ka Ping Secondary School

- Programme : A. AGM of Parent-Teacher Association cum election of the standing committee
1. Confirmation of minutes of the PTA AGM in 2016-17
 2. Confirmation of matters of the standing committee and financial report (2016-17)
 3. Presentation of certificate of appreciation to parent members of the standing committee (2015-17)
 4. Election of the 14th standing committee (2017-19) (See attached for candidate profiles)
- B. Election of parent manager for the Incorporated Management Committee (See attached for candidate profiles)
- C. Keynote speech – **'Driving Force in Parenting'**
Speaker: **Dr. CHAN Ting Sam**,
(Speaker info: MSc (HKU), PhD (CUHK) Professional Consultant, Hong Kong Institute of Educational Research, The Chinese University of Hong Kong)
- D. Meeting the form teachers (S1-S3)

We sincerely hope that parents can attend the AGM. For enquiries, please contact Ms. Tang at the school office at 2464 3731.

Ng Kit Yung
Principal

Chau Cheung King Fong
Chairperson
Parent-Teacher Association

==== ✂ =====
Reply slip (To be submitted to form teacher on 16 Oct)

_____ October 2017

I am notified of the annual general meeting (AGM) of the Parent-Teacher Association cum junior form parents' day. I :

* will attend the AGM. (No. of attendees : _____)

will not attend the AGM

Class: _____ No.: _____

Name of student: _____

Parent signature: _____

No. 17-18/20

* Please put a ✓ in the appropriate box.